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1. Mötet            

  

 

Närvarande: 67 personer: Eva  Gustafsson, Hanna  Gustafsson, Harald  Gustafsson, Lina Sundberg, Evert Sunesson, Jan  

Gustafsson, Kurt Sivberg, Mats Davidsson, Per  Gyllenswärd, Elisabeth  Andtbacka, Kurt  Jakobsson, Anders  Karlsson, 

Tomas Mårtensson, Fredrik Kjellsson, Ingemar Petersson, Bo Åström, Kennart  Bengtsson, Jan Karlsson, Ove Berg, Harry 

Eriksson, Jan-Hugo  Faeltenborg, Kjell Olsson, Roland Winquist, Göran Andersson, Mats  Löfgren, Jan-Erik Karlsson, Lena 

Karlsson, Christer Höök, Gillis Claesson, Ola Holmgren, Annika Karlsson, Bo Nilsson, Per Tellner, Per- Anders Arvidsson, 

Jan Hallström, Dag  Mennborg, Klas Sandberg, Stefan Bucht, Jan Forsman, Jan  Wennerberg, Ludvig Blixt, Erland Möller, 

Thore Pettersson, Carl-Gustav Madeberg, Torgny  Bergström, Britta Färdig, Sven Tuneskog, Leif Olofsson, Roland Falk, 

Bengt Henriksson, Rune Ahlander, Jan-Åke Lundén, Anders Löndahl, Ulla Britt "Kicki" Svensson, Harald Säll, Hans 

Thunander, Olof Wengelin, Ove Hedin, Erling Abrahamsson, Tomas Granlund, Mats Helge, Adrian Muller, Carl-Gustav 

Paulin, Lennart Rudqvist, Inge Sandberg, Sven Olof Sandberg, Waldemar Sannesson 

 

1.     Mötets öppnande 

Rune Ahlander hälsade samtliga välkomna till årsmötet. 

2.     Godkännande av dagordning 

Utsänd dagordning godkändes. 

3. Val av ordförande att leda dagens förhandlingar 

Evert Sunesson valdes till ordförande för årsmötet. 

4. Val av sekreterare att föra dagens protokoll 

Harald Säll valdes till mötessekreterare. 

5. Val av två protokolljusterare 

Krister Höök och Erland Möller valdes jämte mötesordföranden till 

protokolljusterare. 

6. Fråga om årsmötets behöriga utlysande 

De närvarande ansåg att kallelse till årsmötet skett på behörigt sätt. 

7. Föredragning av verksamhetsberättelsen 

Godkändes och delades ut till samtliga. 

8. Föredragning av kassa- och revisionsberättelser 

Anders Löndahl lämnade ekonomisk redogörelse för det senaste 

verksamhetsåret:  

Ingående balans 118 127:- 

Intäkter  32 110:-, Kostnader 35 348: -, Årets förlust 3238 : - 

Kassa: 1536:- 
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Bank: 16 426:- 

Placeringskonto: 100 665:- 

Revisionsberättelsen, upprättad av Harry Eriksson och Arne Lundin, lästes 

upp av Harry Eriksson. 

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Styrelsen beviljades full ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret.    

10. Styrelsens förslag till budget för kommande verksamhetsår 

Någon detaljerad budget var inte upprättad, styrelsen räknar med ungefär 

samma kostnader som föregående år. 

11. Fastställande av medlemsavgift för kommande verksamhetsår 

Medlemsavgiften fastställdes till oförändrat 100: -. 

12. Ersättningar till styrelse och revisorer 

Ingen ekonomisk ersättning utgår till styrelseledamöter och revisorer. 

13. Val av ordförande på ett år 

På förslag av valberedningen omval av Rune Ahlander till ordförande för det 

kommande verksamhetsåret.  Varpå Rune passade på att tacka årsmötet för 

förtroendet att få leda förbundets verksamhet. 

14. Val av ordinarie styrelseledamöter. 

Årsmötet beslutade att följa valberedningens förslag till val av 

styrelseledamöter.  

Från föregående år kvarstår ett år: Harald Säll och Olle Wengelin.  

Årsmötet beslutade till val av styrelseledamöter på två år av: Anders Löndahl, 

Lena Karlsson, Kicki Svensson och Sven-Olof Sandberg  

15. Val av styrelsesuppleanter på ett år 

Jan Åke Lundén och Jan Fransson omvaldes till styrelsesuppleanter på ett år. 

16. Val av två revisorer och revisorssuppleant på ett år, varav en sammankallande 

Kurt Sivberg och Jan Gustavsson valdes till ordinarie revisorer. 

Till revisorssuppleant utsågs Ove Berg på ett år.  

Kurt Sivberg utsågs till sammankallande. 

17. Val av valberedning om tre personer på ett år, varav en sammankallande 

Kurt Jakobsson, Leif Olofsson, och Evert Sunesson valdes till valberedning 

på ett år. Evert Sunesson utsågs till sammankallande. 

18. Viktiga händelser i skogsbranschen och naturen 

Vilttrycket är fortfarande mycket stort. Rådjur går att påverka men inte 

älgsstammen på fastighetsnivå. Vi har mycket svårt att påverka Länsstyrelser 

och andra organinsationer om ökad älgjakt. Förslag att vi tar med berörda 

organisationer på en träff eller exkursion. Ett förslag är att vi besöker 



medlemmen Ola Andersson i Nybrotrakten på en kommande träff Ola har 

under flera år arbetat med markägarstyrd älgjakt. 

Vi har en väl etablerad lodjurstam i södra Sverige. Snart har vi troligen en 

reglerad jakt på lodjur. Enbart i Ulricehamns kommun beräknas finnas 60 

lodjur. Det är väldigt mycket svamp i skogarna i år. Askskottsjukan har gått 

tillbaka. Tjädern har ökat. Vi har haft ovanligt lite mygg sommaren 2017. 

Vi har högkonjunktur i skogen och behöver avverka skog. 

 

19. Nästa års verksamhet 

År 2018 är det valår, vi borde ta upp ämnen om skogspolitik med de olika 

partierna. 

Besök hos Ola Andersson och deras älgskötselområde  för att informera oss 

om den metod som de utvecklat för reglering av älgstammen. 

Gallringsfritt skogsbruk, exempelvis professor Urban Nilsson på SLU har 

redovisat resultat om detta. 

 

20. Övriga ärenden 

Beslut att styrelsesuppleanterna blir ordinarie ledamöter i styrelsen. 

Detta beslut skall tas upp på kommande årsmöte för att få laga kraft. 

 

Rune Ahlander tackade Arne Lundin och Harry Eriksson för sitt fleråriga arbete som 

revisorer i Smålands skogsvårdsförbund. 

 

Mötesordförande Evert Sunesson tackade de närvarande för visat intresse och 

avslutade årsmötet. 

 

 Mötesordförande:    Mötessekreterare: 

 

 ……………………..    ……………………. 

 Evert Sunesson     Harald Säll 

 

 Protokolljusterare:    Protokolljusterare: 

    

 ……………………..    …………………….. 

 Christer Höök     Erland Möller 

 

 

 


